
I anslutning till svaret på frågorna finns behov att säga något om Käppalas slamlager: 

Angående Käppalas försök att anlägga ett slamlager i Upplands-Bro agerade FP aktivt för att 
kommunen motsatte sig det, genom att överklaga länsstyrelsens beslut. Det för oss lokalt 
tyngst vägande, och det som har varit avgörande, är att värna kommunen i allmänhet och 
häradsallmänningen i synnerhet från sådan markanvändning som försämrar tillgänglighet och 
naturvärden. Översiktsplanen är vårt demokratiskt och lagenligt fattade redskap för detta. När 
nu i december 2015 Käppala ånyo vill lägga ett slamlager på häradsallmänningen strider det 
lika mycket som förra gången mot översiktsplanen. Kommunen har gått långt för att möjliggöra
störande kommunalteknisk verksamhet. Sålunda är området i översiktsplanen för sådan 
verksamhet i Högbytorp lika stort som hela Bro tätort. Det är en strategiskt avgörande fråga för
Upplands-Bro att inte acceptera en successiv etablering av sådana verksamheter på andra håll.
Det kan handla om stora verksamheter, som förslaget om en flygplats för några år sedan, och 
det kan handla om ”små” saker som en mobilmast. Exempelvis var det skälet till att FP nyligen 
reserverade sig mot beslutet att ge bygglov för en mobilmast i skogen vid Durkgärdet. 
Bygglovsbeslutet togs enligt min uppfattning utan tillräcklig hänsyn till de lokala naturvärdena 
och utan att kräva redovisning av alternativa lägen.

Börje Wredén
Ledamot bygg- och miljönämnden för  (Folkpartiet)liberalerna


